

香港管弦樂團
Hong Kong Philharmonic Orchestra

A VIENNESE NEW YEAR

維也納
新年音樂會



© Jorge Cueto
克里斯汀·舒曼 指揮
Christian Schumann
CONDUCTOR

30 & 31 DEC 2018



© Colin Bell
赫爾塞思 小號
Tine Thing Helseth
TRUMPET

J STRAUSS II

Gypsy Baron Overture
Blue Danube Waltz
Wiener Blut

HUMMEL

Trumpet Concerto

PIAZZOLLA

Libertango (arr. for trumpet and orchestra)
and more

小約翰·史特勞斯《吉卜賽男爵》：序曲、
《藍色多瑙河》、《維也納氣質》
亨密爾 小號協奏曲
皮亞佐拉《自由探戈》(為小號及樂團編曲)
及更多

30 & 31 DEC 2018 SUN & MON 8PM

香港文化中心音樂廳

Hong Kong Cultural Centre Concert Hall

\$480/\$380/\$280/\$220

折扣優惠請瀏覽港樂網站 For discount schemes, please visit hkphil.org

門票現於城市售票網發售

Tickets at URB TIX www.urbtix.hk

Cheers To A New Year With The HK Phil



Visual Identity by Mifxmake

維也納新年音樂會

著名小號演奏家赫爾塞思將為大家演出多首作品，包括亨密爾的小號協奏曲，此曲難度被所有小號家視為喜馬拉雅山。音樂會最後以《藍色多瑙河》、《拉德斯基進行曲》等維也納金曲，與樂迷一起送舊迎新。

A VIENNESE NEW YEAR

Star trumpet soloist Tine Thing Helseth will join us in this festive season. She will perform a number of works, including Hummel's Trumpet Concerto, which is seen as Himalayan for every trumpet player. The concert will close with the popular *Blue Danube Waltz* and *Radetzky March* to ring out the old year and herald in the new.

"... A musician who plays with an especially beguiling, sweet and shimmering line, nonchalant technical authority and stylish understatement.

Gramophone



克里斯汀·舒曼 指揮
Christian Schumann
CONDUCTOR



赫爾塞思 小號
Tine Thing Helseth
TRUMPET

你會喜歡的港樂音樂會 More HK Phil Concerts You Might Like

奧斯卡配樂大師：
亞歷山大·達士勒
The Oscar Maestro:
Alexandre Desplat

4 & 5 JAN 2019

星期五、六 晚上8時 FRI & SAT 8pm

多首由亞歷山大·達士勒作的電影配樂，包括《忘形水》、《布達佩斯大酒店》、《解碼遊戲》、《皇上無話兒》和《色·戒》等

ALEXANDRE DESPLAT

Film music composed by Alexandre Desplat, including *The Shape of Water*, *The Grand Budapest Hotel*, *The Imitation Game*, *The King's Speech* and *Lust, Caution*

亞歷山大·達士勒 指揮

Alexandre Desplat CONDUCTOR

\$680/\$580/\$480/\$380

門票現於城市售票網公开发售

Tickets are now available at URB TIX

百老匯巨星：
莉亞·莎朗嘉
Lea Salonga:
The Voice of Broadway

8 & 9 FEB 2019

星期五、六 晚上8時 FRI & SAT 8pm

百老匯巨星將為大家帶來多首來自百老匯音樂劇和迪士尼卡通的經典樂曲

Broadway diva returns with music from popular musicals and Disney movies

謝拉特·莎朗嘉 指揮 Gerard Salonga CONDUCTOR

莉亞·莎朗嘉 歌唱家 Lea Salonga VOCALIST

\$780/\$580/\$380/\$280

門票2018年12月1日起於城市售票網公开发售

Available at URB TIX from 1 DEC 2018

太古輕鬆樂聚系列：
古典樂棟篤笑之獨奏家打大交
Swire Denim Series:
Igudesman & Joo:
Clash of the Soloists

10 & 11 APR 2019

星期三、四 晚上8時 WED & THU 8pm

古典音樂二人組意高文與朱亨基不止技藝超卓，他們更將以超越常人的想像力和幽默感大玩古典名曲及作曲家的玩笑。好聽又好玩的音樂會，將叫您笑不停口！節目以英語進行。

The classical music-comedy duo Igudesman & Joo has caused a sensation around the world with their creative theatrical concerts filled with fun and dazzling displays of virtuosity. Let's laugh together at this one-of-a-kind concert! This programme will be presented in English.

意高文與朱亨基 演出

Igudesman & Joo COMEDY ACT

\$480/\$380/\$280/\$220

門票2019年1月2日起於城市售票網公开发售

Available at URB TIX from 2 JAN 2019

香港文化中心音樂廳

Hong Kong Cultural Centre Concert Hall

門票於城市售票網發售 Tickets at URB TIX www.urbtix.hk

全日制學生、60歲或以上、殘疾及綜援受惠人士：半價（額滿即止；此折扣不可與其他優惠同時使用） | 青少年聽眾計劃：會員45折；同行成人9折（只限兩張） | 港樂會：會員85折 | 團體優惠（只限正價門票）：10-19張9折、20張或以上85折 | 其他折扣優惠及視線受阻座位資訊請參閱港樂網站 | 主辦機構保留更改節目及表演者而不作事先通知或退票的權利 | 遲到人士可能不獲進場 | 招待六歲或以上人士 | 音樂會長約2小時包括中場休息

Full-time students, citizens aged 60 and above, people with disabilities & CSSA recipients: 50% off (with quota, this discount cannot be used in conjunction with any other offers) | Young Audience Scheme members: 55% off; accompanying adults: 10% off (max. 2 tickets) | Club Bravo members: 15% off | Group Booking (standard tickets only): 10% off 10-19 tickets, 15% off 20+ tickets | Please refer to www.hkphil.org for other discount schemes and list of seats with restricted sightlines | Programmes and artists are subject to change without notice or refund | Latecomers may not be admitted | Suitable for aged 6 and above | Concerts run for approx. 2 hours with an interval



信用卡電話購票
Credit Card Telephone Booking 2111 5999

票務查詢
Ticketing Enquiries 3761 6661

節目查詢
Programme Enquiries 2721 2332